
Oświadczenie złożone 

przez senatora Stanisława Karczewskiego 

na 9. posiedzeniu Senatu 

w dniu 30 stycznia 2016 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra obrony narodowej Antoniego Macierewicza 

Szanowny Panie Ministrze! 

W związku z pojawiającymi się doniesieniami o sytuacji w Polskiej Grupie Zbrojeniowej w 

Radomiu zwracam się do Pana Ministra z prośbą o informację w niniejszej sprawie. 

W maju ubiegłego roku przekazano publicznie decyzję o ulokowaniu w Radomiu siedziby 

największej polskiej spółki działającej w przemyśle zbrojeniowym. Po raz pierwszy od kilku lat, po 

długim czasie polityki degradacji Radomia prowadzonej przez poprzedni rząd, podjęto korzystną dla 

miasta decyzję. Rozbudzono w mieszkańcach nadzieję na odbudowę i wzmocnienie marki Radomia, 

którą przez lata była precyzja i przemysł w przeważającej mierze oparte na przemyśle zbrojeniowym. 

Upatrywano w tym szansy na miejsca pracy, które w ostatnich latach, wraz z kolejnymi instytucjami i 

placówkami, były odgórnie likwidowane. Skutkiem tych działań i wieloletnich zaniedbań jest 

bezrobocie, które, stając się hamulcowym miasta, wciąż utrzymuje się w Radomiu na wysokim 

poziomie i zmusza młodych zdolnych ludzi do migracji zarobkowej. 

Zwracam się do Pana Ministra z prośbą o informację na temat pojawiających się w tej sprawie 

doniesień. Czy planowane jest przeniesienie siedziby Polskiej Grupy Zbrojeniowej z Radomia, a jeśli 

tak, to z jakiej przyczyny? Kiedy zostanie wybudowana siedziba Polskiej Grupy Zbrojeniowej w 

Radomiu i ilu pracowników znajdzie tam zatrudnienie? Czy w ostatnim czasie przeprowadzono w 

PGZ redukcję etatów, która dotknęła pracowników w Radomiu? 

Wyrażam nadzieję, że owe spekulacje okażą się chybione, a zarząd spółki wywiąże się ze 

złożonych obietnic i dotrzyma deklaracji, które zostały złożone mieszkańcom Radomia. 

Z poważaniem 

Stanisław Karczewski 

 


